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Protokoll Alpina rådet 150817 
 
Ulf Lidberg  Lasse Kjällberg    
Lars Melin  Tom Pietilä (ej närvarande)   
Ulf Olofsson (ej närvarande) Tommy Eliasson Winter  
Inger Nordqvist  Anders Sundqvist  
Janne Klein   Karin Sundberg  

1.   Föregående protokoll 
      Protokollet godkändes 
 
Beslut 
1.   Arbetsgrupp tillsätts inte för analys av RIG/NIU 
 
2.    Lägesrapport  
a.    Lägesrapport SSF 
Tommy presenterade sig för Alpina Rådet. 
Anders S 50% VM och 50% SSF.  
SSF; Mentor till herr- och damchef. Ansvarig dimensionering av skidgymnasierna 
 
b.    Lägesrapport Landslagen  
i.     Verksamhet 
Ingen rapport 
 ii.     FoU 
Ingen rapport 
iii.    Ekonomi 
Ingen rapport 
 
c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 
i.       Ekonomi (budget/utfall) 
Ingen rapport 
ii.     Skiduniversitetet 
30 eftergymnasiala platser har skapats till säsongen 2015-2016  
iii.    Skidgymnasier 
Ny dimensionering med start HT 2015.  
Anders Sundqvist ansvarar för arbetet från SSF alpin. Alla gymnasier inkl. nuvarande RIG måste ansöka om RIG status. 
Viktigt med utvärdering av nuvarande dimensionering. 
iv.    Utbildning 
Ingen rapport 
v.     Tävlingsplanering 
Ingen rapport 
vi.   Ungdomsverksamheten  
Ingen rapport 
 
d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
i.     Barn & Ungdom 
Ingen rapport  
ii.    Junior & Senior   
Ingen rapport 
iii.    Regelgrupp 
Ingen rapport 
iv.    Utbildningsgrupp 
Ingen rapport 
 
3.     AR´s aktivitetsplan 
Ingen genomgång av aktivitetsplan gjordes 
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4.    Föranmälda frågor   

 

a. Strategiarbete 

Inger Nordqvist beskrev Strategigrupens arbete. Gruppens arbete ska sammanfogas med strategi för 

landslag och marknad. Tommy W ansvarar för det. 

AR bör utreda det alpina styrsystemet. Struktur över de olika gruppernas arbete 

Strategiska målsättningar, Skapa fler mötesplatser, Samla kraften i Skidsverige och förstärka bilden 

av folkrörelse istället för tjänstemannastyre 

VM 2019, hur ska Skidsverige ta del och utvecklas före, under och efter VM? 

 

Nästa möte 
 
 
   


